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Abstract (en)
Provided for the tank sections is a detonation and slow-burning ventilator (1) which are fitted to one end of a gas conduit (3). The top outlets of
individual tank sections (6) are commonly connected to the detonation and slow burning ventilator. The top outlets formed as dome apertures are
connected via pipe bends with a collective conduit (2). The detonation and slow burning ventilator are arranged at the upper end of the gas conduit,
whereby the collective conduit runs on the upper side of the tank vehicle. Alternatively, the detonation and filter can be fitted at the end of the gas
conduit running on the underside of the tank vehicle, whereby the collective conduit runs on the underside of the vehicle. The top outlets of the tank
sections are arranged at the upper end of standpipes guided through the tanking point.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein System zur Gasrückführung beim Be- und Entladen eines Tankfahrzeuges, mit einer gemeinsamen Gasleitung (3),
deren erstes Ende mit den einzelnen Tankabteilen (6) des Tankfahrzeuges verbunden ist und deren zweites Ende mit einem Anschluß (7, 8, 9) für
eine Gaspendelleitung oder Gasrückführleitung versehen ist, und mit einem den Tankabteilen zugeordneten Detonations- und Dauerbrandlüfter
(1). Erfindungsgemäß ist vorgesehen, daß lediglich ein einziger Detonations- und Dauerbrandlüfter verwendet ist, der an die Gasleitung (3)
angeschlossen ist und dessen anderes Ende mit einer allen Tankabteilen (6) des Fahrzeuges zugeordneten Sammelleitung (2) verbunden ist. Die
Erfindung erlaubt eine beträchtliche Verringerung des Bauaufwandes, eine Verringerung der Bauhöhe des Tankfahrzeuges sowie eine erhöhte
Sicherheit. <IMAGE>
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